
Στοιχίζει η Πίστη στον Θεό! 
         Η πίστη μου στον Θεό μου στοίχισε αρκετούς φίλους, 

συγγενείς, αρκετές σχέσεις, και με περικύκλωσε με εχθρούς και 
αρκετούς χλευασμούς. Άνθρωποι μου έκλεισαν αρκετές πόρτες, 
έχασα ευκαιρίες, συμφωνίες και συμβόλαια στην μουσική από 

δισκογραφικες, μου στέρησε συνεργασίες, έκλεισε πόρτες σε ΜΜΕ, 
συνεντεύξεις, παρουσιάσεις, 

συναυλίες, έχασα ευκαιρίες 
να γίνω μέλος σε γνωστά 
ελληνικά γκρουπ και 

αρκετό άλλο πόλεμο και 
δυσκολίες που αντιμετώπισα 
στην πορεία μου.     

          Δεν μπoρω όμως να 
απαρνηθω όσα μου έδειξε ο 

Θεός για χάριν του κόσμου, 
φήμης λεφτων και για 
ψεύτικες φιλίες και 

προσωρινές ψεύτικες χαρές.  
Σαν αντάλλαγμα μου χάρισε 

αρκετές ευλογίες, χιλιάδες 
αδέλφια από όλο τον κόσμο 
που έχουμε το ίδιο πνεύμα 

έστω και αν δεν 
γνωριζόμαστε από κοντά και 
εκεί που οι άνθρωποι 

κλείνουν πόρτες ο Θεός 
πάντα ανοίγει καμαρο-

πορτες. Κάνω υπομονή μέχρι 
το τέλος το οποίο δεν ειναι μακριά από κανέναν από εμάς..  John Wu 

 
ΝΑ ΣΩΘΕΙ ΚΑΝΕΙΣ,ΕΙΝΑΙ ΠΑΡΑ ΠΟΛΥ ΕΥΚΟΛΟ 

Φαντάζεστε ο Θεός να ζητούσε, για να μας συγχωρέσει τις 
αμαρτίες μας, να σκάβαμε 10 στρέμματα ή να κόβαμε το μισό 
δαχτυλάκι μας! Και όμως ο Θεός, δεν ζητάει τίποτα από αυτά. Το μόνο 
που ζητάει είναι, να πάμε να εξομολογηθούμε τις αμαρτίες μας. Έκανε 
ο Θεός να συγχωρούνται οι αμαρτίες μας με έναν εύκολο τρόπο, ώστε 
να είναι προσιτός για όλους και να οικονομούνται όλοι.  

Εάν μερικοί δεν σώζονται, ούτε αυτό το απλό δεν θέλουν να 
πουν. Πιο απλό τρόπο σωτηρίας από αυτόν δεν μπορεί να υπάρξει. Γι’ 
αυτό πάντα λέω ότι, το να σωθεί κανείς, είναι πάρα πολύ εύκολο. 
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Άρχισε,από σήμερα  

να κάνεις όλα αυτά που μπορείς…. 
 

Ποτέ να μην ξεκινάς τον αγώνα σου 

απ’αυτά που δεν μπορείς να κάνεις, 

αλλά από αυτά που μπορείς να κάνεις. 

Για να δούμε τι μπορείς να κάνεις και 

να αρχίσεις από αυτά. Μπορείς να 

εκκλησιάζεσαι κάθε Κυριακή;». 

 «Μπορώ», μου λέει. 

«Μπορείς να νηστεύεις κάθε Τετάρτη 

και Παρασκευή;». «Μπορώ».«Μπορείς 

να δίνεις ελεημοσύνη το ένα δέκατο 

απ’το μισθό σου ή να επισκέπτεσαι 

αρρώστους και να τους βοηθάς;». 

«Μπορώ».«Μπορείς να προσεύχεσαι 

κάθε βράδυ, έστω και αν αμάρτησες 

και να λες: «Θεέ μου, σώσε την ψυχή 

μου;». «Θα το κάνω γέροντα» μου λέει.«Άρχισε, λοιπόν, του λέω, 

από σήμερα να κάνεις όλα αυτά που μπορείς και ο Παντοδύναμος 

Θεός θα κάνει το ένα που δεν μπορείς».                      
                                    Γέροντος Παϊσίου Αγιορείτου. 
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         ΞΕΚΙΝΗΣΕ  

 Η  ΚΑΤΗΧΗΤΙΚΗ ΧΡΟΝΙΑ 

●Λατρεία 

●Κατήχηση 

●Νεότητα 

●Φιλανθρωπία 

●Ψυχαγωγία 
 

 

Το επαναστατικό φρόνημα  του Αγίου Νικολάου του Νέου! 
 

Ο Άγιος Νικόλαος ο Νέος  μπορεί να μιλήσει 
στη ζωή μας, στο σήμερα, στο τώρα και στο 
αύριο, αρκεί εμείς να θέλουμε να ακούσουμε, 
αρκεί εμείς να θέλουμε να απεγκλωβιστούμε 
από οποιαδήποτε μαγική προσέγγιση του, 
ωσάν να είναι κάποιος ταχυδακτυλουργός, ο 
οποίος θα λύσει τα προβλήματα ή θα αλλάξει  
την πορεία του κόσμου απλώς και 
μόνο πατώντας ένα μαγικό 
κουμπί, αλλά αντίθετα 
αυτό κατ’ εξοχήν, το 
οποίο μας διδάσκουν οι 
Άγιοι και ο 

Οσιομάρτυρας μας  είναι το αγωνιστικό φρόνημα 
και θα έλεγα όχι μόνο το αγωνιστικό, αλλά το 
επαναστατικό φρόνημα! 

Έχει μεγάλη σημασία να αναρωτηθούμε με 
αφορμή το Θαύμα του Αγίου μας: «Άραγε είναι 
εύκολο σε έναν άνθρωπο να κάνει την επανάστασή 
του; Άρα είναι εύκολο σε έναν άνθρωπο να αλλάξει 
την πορεία της ζωής του, την πεπατημένη ενδεχομένως 
από την οικογένειά του, από τον τόπο στον οποίο 
μεγάλωσε, από τον τρόπο με τον οποίο έμαθε, από τις 
συνθήκες στις οποίες πορεύτηκε»; 

Αναρωτιέται ένας σύγχρονος ψυχίατρος σε ένα βιβλίο του: Αλλάζει 
ο άνθρωπος; Άραγε μπορεί να αλλάξει ο άνθρωπος ή όλοι βρισκόμαστε στο 
πλαίσιο μίας καταδίκης και ούτε λίγο ούτε πολύ είμαστε εγκλωβισμένοι στο 
DNA μας, είτε αυτό είναι βιολογικό, είτε είναι εθνικό, εθνικιστικό ή 
κοινωνικό ή οικονομικό ή ταξικό ή οτιδήποτε άλλο; Μπορεί να αλλάξει ο 
άνθρωπος; Ο Άγιος μας, μας απαντά ότι μπορεί. Αυτό ακριβώς έκανε και ο 
Οσιομάρτυρας.  

Κατεξοχήν υπήρξε αυτός, ο οποίος διεκδίκεισε το δικαίωμα της να 
αυτοπροσδιορίσει τη ζωή του, το αν θα πιστεύει και πως θα πιστεύει και σε 
ποιον θα πιστεύει και πως θα θρησκεύεται και πώς θα φέρεται μέσα στον 
κόσμο, το διεκδίκησε και το υπέγραψε με το αίμα του Μαρτυρίου του, διότι 
καμία επανάσταση και καμία αλλαγή δεν έρχεται χωρίς κόστος.Τίποτα δεν 
αλλάζει μέσα στον κόσμο χωρίς τίμημα και δεν υπάρχει καμία αλλαγή 

χωρίς τίμημα και οι αληθινοί 
επαναστάτες και οι αληθινοί 
αγωνιστές, είναι αυτοί οι οποίοι είναι 
έτοιμοι να πληρώσουν το τίμημα.Το 
τίμημα δεν είναι πάντοτε το αίμα του 
Μαρτυρίου. Τίμημα μπορεί να είναι 
η προκατάληψη.   

Τίμημα μπορεί να είναι η 
κοινωνική απομόνωση, η 

περιθωριοποίηση,  η συκοφαντία, ο 
χλευασμός, η παρεξήγηση, 

τίμημα μπορεί να είναι η 
εξουθένωση η κοινωνική. 

Πολλών ειδών τιμήματα 
μπορούν να υπάρχουν. 
Δίχα όμως τιμήματος 
δεν μπορεί να αλλάξει τίποτα μέσα στη ζωή και μέσα στον 
κόσμο και δεν μπορεί να υπάρξει καμία πρόοδος και καμία 
αλλαγή και κανένα βήμα να γίνει, αν δεν υπάρχουν 
άνθρωποι, οι οποίοι είναι αποφασισμένοι στη ζωή τους να 

πληρώσουν αυτό το τίμημα.Οι Άγιοι δεν σκέφτηκαν ποτέ ότι 
χτίζουν ένα προφίλ για το μέλλον, μια υστεροφημία. Τίποτα 

από αυτά δεν τους απασχόλησε. Έκαναν αυτό που επέβαλε η 
συνείδησή τους. 

        Αυτό το μήνυμα στέλνει ο Άγιος Νικόλαος ο Νέος, ένα μήνυμα 
αγωνιστικότητας, ένα μήνυμα προσπάθειας, ένα μήνυμα εξέγερσης από τη 
νωθρότητα και από τον ύπνο και από την απογοήτευση και από την 
παραίτηση». 
Την  Κυριακή  29 Οκτωβρίου 2023 κατά την Πανηγυρική Θεία Λειτουργία και την 
Δοξολογία θα εορτάσουμε το Θαύμα του Αγίου μας και θα βραβεύσουμε τους δύο 
σημαιοφόρους μαθητές του 60υ Δημοτικού Σχολείου στην μνήμη των Ιερέων μας. 

                                Οι λεπτομέρειες….! 
O πνευματικός άνθρωπος στις λεπτομέρειες  
φαίνεται! Το τι θα πεις και το πως θα το πεις είναι το 

πρώτο δείγμα της δουλειάς που γίνεται μέσα μας.Η 
δουλειά που γίνεται στον κάθε άνθρωπο, η 

πνευματική εργασία, φαίνεται από τα λόγια 
του.Όπως ακριβώς το λέει ο Χριστός μας ότι το περιεχόμενο της 
καρδίας βγαίνει από το στόμα. «..Eκ γαρ του περισσεύματος της 

καρδίας το στόμα λαλεί..»! 


